

《单词百科:foreheads是什么意思?foreheads怎么发音?foreheads的解释和用法》

英语单词foreheads是什么意思?foreheads怎么读?foreheads怎么发音?简答网为您整理了foreheads的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



foreheads怎么读

foreheads的读音:[f rɪdʒ]

foreheads的意思

1、n.额(forehead的名词复数);

foreheads的相关词组

1、the forehead 前额

foreheads的双语例句

1、 Many have gems adorning their foreheads, and gold bands on their arms.

许多人在前额上挂着宝石,手臂上戴着金饰.

2、 Foreheads which had been hidden by cloche hats were revealed adorned with small plate shaped hats.

以前前额被吊钟型帽檐所遮蔽,现在也显露出来,用小型平顶帽来增加魅力.

3、 They will see his face, and his name will be on their foreheads.

也要见他的面.他的名字必写在他们的额上.

4、 The suspense grew , along beads of sweat forming on our foreheads.

随着脑门上的汗水不断滴下,我们的疑虑也在增加.

5、 Mo's eaves, before the wind ; napping foreheads fell plum.

莫是檐前贪午睡,风吹额上落梅花.

6、 Are their foreheads silver?

她们的额头是用银子做的 吗 ?

7、 High foreheads, short and the chin and fuller lips are believed to give younger looks.

据信高额头、短下巴与略为丰满的唇看起来较年轻.

8、 The bead is put on the foreheads of the dead shepherd ahead of the herd.

珠子被戴在牧群前面的死牧羊人的前额上.

9、 And they shall see his face; and his name shall be in their foreheads.

必见他的圣容 ; 必有他的名字在他们的额上.

10、 Some figures were hermaphrodite idols , with phalluses in their foreheads.

有些供膜拜的神像是雌雄同体,阳物长在前额.

以上是简答网为您整理的foreheads怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于foreheads

的用法、foreheads的释义、f

oreheads的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/foreheads>

